

活动预告 Upcoming events



巴斯大学、卡迪夫大学、埃克塞特大学、基尔大学、兰开斯特大学和华威大学正在举办一系列 线上分享会议,旨在提供关于大学和申请的相关信息、建议和指导。

The Universities of Bath, Cardiff, Exeter, Keele, Lancaster and Warwick are hosting a series of online conferences aimed at providing information, advice and guidance on what is available and how to apply when students are considering university.

活动形式:线上

These events are online

日期和时间: 3月 II日 (周六); 6月 I0日 (周六) I0:00 - I3:00 (英国时间) Date and time: Saturday IIth March & Saturday I0th June I0:00 - I3:00 (UK time)

分享会内容包括:使用 UCAS,撰写个人陈述,选择专业和大学,申请有竞争力的大学。除此之外,来自各主办大学的招生官和在校生也将进行相关内容的介绍。

These conferences include the following sessions: The UCAS process and personal statements, choosing a course and university, and applying to competitive universities, as well as panel sessions with admissions experts and current university students from each of the host universities.

请点击此处注册。

Please click here to register.

思既往 明开来 A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.







剑桥大学: 学科大师班 (3月Ⅱ日-4月25日)

University of Cambridge - Subject Masterclasses (March 11- April 25)

学科大师班是针对特定学科的活动,为低年级学生提供体验剑桥大学典型本科教学的机会,并了解更多感兴趣的话题。这些活动是为希望在 2023 年 10 月申请的学生设计的,包括成年学生。

Subject Masterclasses are subject-specific events that offer students in lower Sixth the chance to experience typical undergraduate teaching at the University of Cambridge, and to learn more about a topic of interest. The events are designed for students looking to apply in October 2023, including mature students.

日期: 视兴趣主题而定。大师班将于 3 月 I I 日 (周六) 开始, 4 月 25 日 (周二) 结束。 Date: This will depend on which subject you are interested in. The masterclasses start on Saturday I I th March and end on Tuesday 25th April

请点击此处注册。

Please click here to register.